

大專院校教職員乒乓球邀請賽

Inter University Table Tennis Tournament

比賽日期 : 二零零五年六月十八日(星期六)

Date : 18 June 2005

地點 : 香港理工大學邵逸夫體育館

Venue : Main Arena, Shaw Sports Complex HK PolyU

致浸會大學教職員 :

理工大學將在本年的六月十八日舉辦第一屆大專院校教職員乒乓球邀請賽；邀請本校教職員參加。同事有興趣參與是次比賽，請聯絡教職員康體聯會(乒乓球)聯絡人林志偉 (內線電話 7993 或電郵 : forest@hkbu.edu.hk)。附上整個比賽的詳情和細則，祈望您的回應和參與。

大學已經批准一個免費時段給我們進行此乒乓球邀請賽活動，若同事希望有定時一起進行乒乓球練習，那就更需要聯絡林志偉安排場地及時間！

Dear HKBU Staff,

2005 Inter University Table Tennis Tournament will be organised at Main Arena, Shaw Sports Complex, Hong Kong Polytechnic University on 18 June 2005. We are invited to join the tournament and hereby you are cordially invited to participate as one of our HKBU Staff Table Tennis Team. Please download the Entry Form, fill and return it to our Table Tennis Coordinator Mr. C W Lam (Ext. 7993 or e-mail forest@hkbu.edu.hk) etc., for the practice time and venue arrangement.

Table Tennis Coordinator

Mr. C W Lam



PolyU Staff Club Cup
University Staff Table Tennis Invitational Championships
 [ENTRY FORM]

Name of Institution	:			Team Manager	:	
Contact No.	:			University ID No.	:	
Fax. No.	:			E-mail Address	:	

Particulars of Team Members

English Name	中文姓名	University ID No.
Men's Captain		
Men's Team Members		
Women's Captain		
Women's Team Members		

第一屆「理大職員會所盃」 - 大專院校教職員乒乓球邀請賽

比賽章程

1. 比賽名稱

第一屆「理大職員會所盃」 - 大專院校教職員乒乓球邀請賽

2. 主辦機構

香港理工大學職員會所

3. 比賽日期及地點

二零零五年六月十八日(星期六)

香港理工大學邵逸夫體育館

4. 賽制

比賽分男、女子組。每組邀請八間大專院校全職職員參加，賽事以抽籤形式編排，採單淘汰制。

男子團體

a. 每場比賽五盤，每盤五局三勝制，每局十一分，以先勝三盤者為勝。

b. 比賽次序:

i) 第一單打

ii) 第二單打

iii) 第一雙打

iv) 第二雙打

v) 第三單打

c. 每一球員在比賽中祇能參加一盤單打及一盤雙打比賽。

d. 第一單打及第二單打之球員不能參加該隊的第一雙打。

e. 每場比賽每隊必須派出四名球員到場出賽，否則作棄權論。

女子團體

a. 每場比賽五盤，每盤五局三勝制，每局十一分，以先勝三盤者為勝。

b. 比賽次序:

i) A 對 X

ii) B 對 Y

iii) 雙打

iv) A 對 Y

v) B 對 X

c. 每場比賽每隊必須派出兩名球員到場出賽，否則作棄權論。

5. 規則

a. 採用現行國際乒乓球聯合會編訂之規則。

b. 球拍必須一面為紅色，另一面為黑色。

c. 膠皮必須為國際乒聯現行批准使用。

d. 比賽用球採用白色“紅雙喜”乒乓球，由賽會提供。

e. 必須穿著短袖球衣及短褲，顏色不得為白色或類似顏色。

6. 裁判

由香港乒乓總會委派合資格裁判員擔任。

7. 報名

每隊報名人數男團不得少於 4 人及女團不得少於 2 人。球員必須為該校全職教

職員。球員名單請於二零零五年五月十四日(星期六)前傳真到 2774 2481 收。

8. 抽籤日期

本賽事採用即場抽籤。

9. 改期

賽程經編定後不得要求更改。

10. 棄權

參賽隊伍於法定比賽時間逾時十分鐘未能派出合法人數出賽者，判作棄權論。

11. 獎品

每組冠、亞、季及殿軍獲獎盃乙座。冠、亞、季及殿軍隊伍的每位球員皆獲獎牌乙個。其餘各隊獲紀念盃乙座。

12. 天氣

比賽當日如遇黑色或紅色暴雨或八號風球懸掛時，所有比賽取消或延遲。

13. 查詢

如有任何查詢，可致 2766 7007。

14. 附則

a. 主辦機構有權更改賽期。

b. 本章程如有未盡善之處，主辦機構得隨時修訂。

PolyU Staff Club Cup - University Staff Table Tennis Invitational Championships

Prospectus

1. Name
“PolyU Staff Club Cup”
2. Organiser
The Hong Kong Polytechnic University Staff Club
3. Date and Venue
Saturday 18th June 2005
Main Arena, Shaw Sports Complex
The Hong Kong Polytechnic University
4. Playing System
 - a. Men’s Team and Women’s Team Competition
Teams from the eight universities of Hong Kong will be invited to participate.
Single Knock-out System will be adopted.
The organizer reserves the right to cancel any competition if the number of entries received for any competition is less than 4.
 - b. Each team match shall consist of the best of 5 matches, each match shall consist of the best of 5 games.
 - c. All team members must be **Full-time Staff**

Men’s Team

- a. Playing order:
 - i. First singles;
 - ii. Second singles;
 - iii. First doubles;
 - iv. Second doubles;
 - v. Third singles.
- b. Each player is entitled to play in one singles and one doubles match only.
- c. Players for the first and second singles cannot play in the first doubles.
- d. At least four players are needed to take part in each team match.

Women’s Team

- a. Playing order:
 - i. Singles -- A vs X;
 - ii. Singles -- B vs Y;
 - iii. Doubles;
 - iv. Singles -- A vs Y;
 - v. Singles -- B vs X.
- b. At least two players are needed to take part in each team match.

5. Rules and Regulations
 - a. Current Rules and Regulations of the ITTF will be used.
 - b. Rackets and racket covering used for the competition must be in accordance with current specification approved by the ITTF.
 - c. White “Double Happiness” balls will be supplied and used for the competition.
 - d. Players must wear shirts and shorts with their main colour other than white.

6. Match Officials

Matches will be officiated by qualified referees and umpires of the Hong Kong Table Tennis Association

7. Application

List of four to eight players from each Men’s Team & two to five players from each Women’s Team should be sent to the PolyU Staff Club before .

8. Conduct of Draw

The draw for the playing schedule will be conducted on the competition date.

9. Re-schedule

Schedule could not be amended once confirmed.

10. Default and Disqualification

Teams should arrive for their match at least 10 minutes before the published scheduled time. Late arrival is likely to be disqualified. Players showing misconduct are also subject to disqualification.

11. Prize

Trophies and medals will be awarded to the Champion, 1st runner-up, 2nd runners-up and 3rd runner-up of each competition. Souvenirs will also be given to all participating teams.

12. Weather

In case of poor weather (Red, Black Rainstorm Warning Signal & No.8 Storm or above), all matches will be cancelled and the competition will be re-scheduled.

13. Enquiry

All enquiries should be addressed to the PolyU Staff Club at 2766 7007.

14. Amendment of Prospectus

The organizer reserves the right to amend this set of prospectus if necessary.